
2024-02-28 

Sid 1(14) 

 
 

 
 

 

 
 

 

Verksamhetsberättelse för Vinir 

Islandshästförening 2023 
Vinirs 9:e verksamhetsår 

 

 



2024-02-28 

Sid 2(14) 

Styrelsen för Vinir Islandshästförening avger härmed följande verksamhetsberättelse för 

verksamhetsåret 2023: 

 

Styrelsen 
 

Styrelsen har under 2023 bestått av följande personer: 

 

Ordförande   Cathrine Sandberg 

Vice Ordförande Jenny Davidsson 

Kassör   Gisela Magnusson 

Sekreterare  Kristina Hagman 

 

Ledamöter:  Monica Rohland 

Tuija Riuttanen 

   Susanne Larsson 

Karin Andersson 

   Lina Gustavsson 

   Åse Arnvik 

 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft 6 protokollförda möten.  

 

Det är en utmaning att vara en aktiv förening. Vi skulle behöva vara flera aktiva medlemmar. Ju 

fler som engagerar sig desto fler aktiviteter skulle vi kunna skapa och erbjuda. Ibland har vi en 

fantastisk uppslutning, vilket vi tex ser i samband med våra KM. I andra avseenden är det en stor 

utmaning i att hitta funktionärer eller representanter för vår klubb. 

 

Vinir som förening har en stabil ekonomi, men vi behöver intäkter för att kunna erbjuda 

aktiviteter för våra medlemmar. Som de flesta av Er redan vet så går största delen av 

medlemsavgiften till Svenska Islandshästförbundet och en mycket liten del stannar i klubben. 

Som medlem i riksidrottsförbundet är all vår aktivitetsrapportering viktig. Det ger inte bara oss 

själva en möjlighet till ”pay-back” utan ligger även till grund för det grundbidrag som vårt 

förbund erhåller centralt. 

 

Prioriterade områden från Riksidrottsförbundet 2023 har varit att få igång mer barn och 

ungdomsverksamhet, främjande av verksamhet för personer med funktionsnedsättning samt 

idrottande hela livet med fokus på 65+. Inom dessa prioriterade områden har det funnits riktade 

medel att söka.  

 

 

Medlemsantal 
 

Vinir Islandshästförening hade vid årets slut 207 medlemmar.     
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Föreningens mål och vision för 2023 
 

Föreningens mål för 2023 

 

Vinir ska under 2023…  

 

• … fokusera på barn och ungdom i linje med RF strategi genom att anordna aktiviteter 

som speciellt riktar sig till barn och ungdom. 

• … involvera våra medlemmar i föreningsutveckling, folkbildning samt arbeta för en bra 

sammanhållning 

• … anordna officiella och inofficiella tävlingar samt ett klubbmästerskap. 

• … att fortsätta att anordna aktiviteter såväl med som utan häst.  

•  …se den digitala transformationen som en möjlighet. 

 

Föreningens verksamhetsmål 

 

Vinir vill fortsätta arbetet med att verka för att sprida och öka kunskapen om islandshästen.  

Vi vill anordna attraktiva aktiviteter för alla medlemmar, såväl barn, ungdom som vuxen. 

Vi vill vara en förening där alla typer av ryttare och islandshästälskare känner sig välkomna. 

Vinir vill vara en förening för alla våra medlemmar, med eller utan egen häst och på alla 

kunskapsnivåer. 

Vi ser det också som mycket viktigt att engagera våra ungdomar i föreningen, och vill därför 

erbjuda aktiviteter som speciellt riktar sig till ungdomar. 

Så arbetar vi bäst vidare för att bibehålla och öka sammanhållningen i Vinir. 

 

 

Föreningens vision 

 

Vinir skall vara Sveriges mest attraktiva islandshästförening. 

 

Kommunikation 
 

Hemsidan och vår Facebook-grupp är vår förenings huvudsakliga forum för kommunikation. 

Viss kommunikation kommer aven direkt med mail från vår medlemsadministratör Tina Rinaldo. 

Som registrerad och betalande medlem förekommer även en del kommunikation från Svenska 

Islandshästförbundet kansli. SIF har under hösten 2023 anställt en kommunikatör. Ni kommer 

sannolikt framöver att se mer direkt kommunikation av vad som händer i förbundet. 

 

Vi har haft viss hjälp från utanför styrelsen med att göra uppdateringar på hemsidan. Det har inte 

fungerat fullt ut då vi från styrelsens sida misslyckats med att ge ramar och förväntningar på 

uppdraget. Vi tar tillbaka ansvaret till styrelsen för att i framtiden kunna delegera uppdraget på ett 

tydligare sätt. 

 

Det finns Instagram-konton för både Vinir och Vinir ungdom, men båda har varit vilande även 

under 2023.  
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Verksamhetsberättelse Vinir Tävling 
 

Vinir KM 
Under 2023 arrangerade Vinir ett klubbmästerskap som gick av stapeln den 17/9 på Klevsviks 

Gård i Kungsbacka. Dagen bjöd på fint väder och startade tidigt för både domare, funktionärer 

och tävlande ekipage i de första grenarna. Ett härligt gäng funktionärer i blandade åldrar 

samlades före ryttarmötet för att gå igenom dagen tillsammans. Därefter hölls ryttarmötet i vanlig 

ordning för att presentera domarna och välkomna ryttarna. Både nya och rutinerade funktionärer 

jobbade gemensamt för att få tävlingen att gå runt. Under tävlingen introducerades även ett nytt 

mobilt router system för internetuppkoppling till sekretariatet samt till domarbåsen. Detta 

fungerade väl och kommer att användas mer i framtiden. 

 
 

Sedan drog tävlingen igång! Deltog gjorde sammanlagt 28 ekipage där några av ryttarna tävlade 

fler än en häst. Tolv stycken klubbmästare utsågs varav fyra försvarade sin titel från föregående 

år.  
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I alla grenar fick de tre bästa ekipagen fina priser. Våra sponsorer för tävlingen var:  

Bella Rinaldo Häst- och ryttarutbildning, Newbody Family, Ishestnews.se, Hööks Kållered, 

Distriktsveterinärerna Kungsbacka, Granngården Kungsbacka, PåBettet, Vision of Health, 

E.Vidbergs Islandshästar, Lindome Järn Bygg Foder AB, Maria Wieslander konst & hantverk 

samt Tilda Photo Art. 

 

Tävlingens Feather Prize sponsrades av Ishestnews.se och tilldelades Johannes Emanuelson. 
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PåBettet var på plats och ställde ut sin butik där de 

tävlande samt publiken kunde shoppa under 

tävlingsdagen.  

 

Vi hade även ett lotteri på plats som anordnades av 

Ingela och Kaj Rasmussen. 

 

Efter tävlingens slut hade funktionärerna en gemensam 

samling för tacka för dagen. Tack vare våra generösa sponsorer fanns det priser kvar som lottades 

ut bland funktionärerna. 

 

 

Vinir/Sigur GK-kval 
Den 19 Augusti hade vi tillsammans med Sigur Islandshästförening ett dubbelt GK-kval på Säve. 

Vi arrangerad detta som två tävlingar men delade på intäkter och kostnader. Vi hade båda 

tävlingarna öppna men hade beslutat att vi stänger möjligheten att anmäla sig när vi uppnått 64 

anmälda. Vi erbjöd samtliga GK-klasser samt GK-tölt. 

Det var många som ville vara med. Vi hade 37 startande på fm och 27 startande på em. Dagen 

bjöd på bra väder och trevlig stämning.  

 

 

Mästerskap och sponsring 
 

Under 2023 har Vinir sponsrat fyra personer till SM samt en person till GKSM med en tröja med 

Vinir-tryck. Tröjan har med kort varsel tagits hem, tryckts, levererats samt delvis sponsrats av 

Bosse och Maria på På Bettet. 
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Ungdom 

 
Ungdomsträning för Filippa Helltén på Stall Bäckagården.  
Under året har vi utnyttjat det bidrag vi sökte och fick beviljat vad gäller återstart av 

ungdomsverksamhet. Målet var en ungdomsträning med inriktning att informera och intressera 

våra ungdomar för Lag-SM. Trots en något begränsad skara var det ändå en lyckad aktivitet med 

Filippa. Tack vare bidraget kunde vi erbjuda träning till ett kraftigt reducerat pris inklusive lunch. 

 

 

Verksamhetsberättelse från Fritidssektionen 
 

Fritidssektionen i Vinir Islandshästförening har under året planerat och arrangerat följande 

aktiviteter: 

Clinic för Heimir Gunnarsson 
Söndag 29 januari 2023 anordnades en clinic för Heimir Gunnarsson på Vita Husen 

Hästvårdscenter i Älvsåker. Temat för clinicen var: Hur påverkar hästens exteriör dess 

förutsättningar som ridhäst?  

Vi inledde med teori om exteriör, följt av mingel och mat. Därefter gick vi ner i ridhuset och 

tittade på 5 hästar med olika exteriör, både från marken och under ryttare, för att se om teorin 

stämmer med verkligheten. Hästarna togs med av Vinirmedlemmar. Hästarna var anonyma för 

Heimir för att göra diskussionen och kommentarerna neutrala och mer intressanta. 

Evenemanget var fullbokat och mycket uppskattat. Förutom clinicen så bjöd Vinir på mat med 

dryck, kaffe och kaka. Priset för medlemmar var starkt subventionerat.  

Vårritt Klevsvik 
Lördag 13 maj samlades ett drygt 10-tal ekipage för att möta våren på en äkta vårritt på Klevsvik! 

Vädret var på vår sida, och vi fick en väldigt fin dag i goda vänners sällskap. Vi var ute i ca 3 

timmar och tog en välbehövlig paus under bokarna vid Lilla Iglatjärn. När vi kom tillbaka till 

gården bjöds ryttarna på fika med stärkande sockerbomb. 
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Studiebesök Tiddly River Ranch  
Onsdagen 24 maj var vi på ett roligt studiebesök (utan häst) på Tiddly River Ranch i Björketorp. 

Ett tiotal medlemmar möttes upp i saloonen och fikade goa mackor medan ägarna, Anki och 

Kalle, berättade om anläggningen. Sedan gick vi en guidad tur runt deras aktivitetsbana. Exca-

banan innehåller mer än 30 olika hinder/aktiviteter t ex broar, grindar, vattenhinder, backhinder, 
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sidepasshinder, släpor, vippbräda, threestep, fyrkant mm. Den är en utmaning för både hästar och 

ryttare, men kanske mest för oss ryttare! Kul med alternativ träning för alla hästar i alla åldrar 

och discipliner. Vi planerar att följa upp studiebesöket i år med en träningsdag med häst, om 

intresse finns. 

 

Höstritt hos Majsan i Förlanda 
Den 10 september var det dags för en repris på förra årets succé, nämligen ritt hemma hos Majsan 

i Förlanda till Eskekärr säteri. Det var härlig uppslutning, 17 ekipage red från Majsan till 

Eskekärr där underbart smaskiga hamburgare serverades. Åter på gården serverades kaffe och 

fika vilket var mycket uppskattat efter några timmar i sadeln! 
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Träning för 65+ 
Föreningen fick ett bidrag för att arrangera en aktivitet för medlemmar som är 65+. Pengarna 

användes till ett arrangemang på Lindome Gym& Hälsa, där deltagarna fick möjlighet att få tips 

om träning (utan häst). Teori, praktisk träning, fika och frukt ingick under sammanlagt 1,5h. 

 

Under hösten har det också varit en 65+ konferens i Stockholm arrangerad av Svenska 

Islandshästförbundet där Lena Liedberg deltagit som representant för Vinir Islandshästförening. 

Skojmästerskapen 2023 
Söndag 29 oktober planerade vi en repris av de mycket uppskattade SkojMästerskapen på 

Sinntorp. 

Tyvärr blev vi tvungna att ställa in tävlingen några dagar innan den skulle gå av stapeln pga. att 

det fanns en sjuk häst på Sinntorp. 

Vi har diskuterat om vi ska fortsätta med den här tävlingen. Det vi har sett är att mer än 50% av 

de som anmäler sig kommer från andra föreningar än Vinir, och då vi främst vill lägga vår kraft 

på att arrangera för Vinirs medlemmar så är det tveksamt om tävlingen kommer tillbaka. 

Övrigt 
Under året har ytterligare aktiviteter arrangerats av engagerade medlemmar, såsom exempelvis 

föreläsningar, svetskurs och fika på På Bettet. 

Vi har även lagt ut tips om föreläsningar som SIF Fritid arrangerat. 
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Föreningens mål och vision för 2024 
 

Föreningens mål för 2024 

 

Vinir ska under 2024…  

 

• … fortsatta fokusera på barn och ungdom i linje med RF strategi genom att anordna 

aktiviteter som speciellt riktar sig till barn och ungdom i den mån det finns intresserade 

ungdomar i föreningen. 

• … involvera våra medlemmar i föreningsutveckling, folkbildning samt arbeta för en bra 

sammanhållning 

• … anordna officiella och inofficiella tävlingar samt ett klubbmästerskap. 

• … att fortsätta att anordna aktiviteter såväl med som utan häst.  

•  …se den digitala transformationen som en möjlighet till bland annat digitala 

föreläsningar 

 

Föreningens verksamhetsmål 

 

Vinir vill fortsätta arbetet med att verka för att sprida och öka kunskapen om islandshästen.  

Vi vill anordna attraktiva aktiviteter för alla medlemmar, såväl barn, ungdom som vuxen. 

Vi vill vara en förening där alla typer av ryttare och islandshästälskare känner sig välkomna. 

Vinir vill vara en förening för alla våra medlemmar, med eller utan egen häst och på alla 

kunskapsnivåer. 

Vi ser det också som mycket viktigt att engagera våra ungdomar i föreningen, och vill därför 

erbjuda aktiviteter som speciellt riktar sig till ungdomar. 

Så arbetar vi bäst vidare för att bibehålla och öka sammanhållningen i Vinir. 

 

 

Föreningens vision 

 

Vinir skall vara en av Sveriges mest attraktiva islandshästföreningar. 


